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原文：
Finding a signal problem is essential, But finding an answer is the real goal, and that requires insight. The right tools can give you insight by simulating designs, creating and analyzing signals, and much more. Keysight software goes further, to save time and effort, make better decisions, accelerate designs, and streamline workflows. Keysight software is downloadable expertise. Think of it as 75 years of test and measurement experience instantly available with the click of a button.

The industry agrees. Recently, Frost & Sullivan named Keysight the market leader in global instrumentation software due to its grasp of the underlying market situation, foresight into customer requirements, and ability to translate knowledge into solutions that meet customer requirements and the market reality. The Keysight software portfolio is broad, providing you with downloadable expertise from your first simulation all the way through to your first customer shipment. And the portfolio is deep, delivering the tools you need to pinpoint design issues and then modify designs accordingly. 
Keysight's downloadable expertise helps you in four key ways. First, by saving time and effort. Discover, configure and automate instruments more quickly, program and control instruments more easily, and visualize measurements and capture data from instruments to PCs to mobile devices. Second, by strengthening decision-making. With PC-based and embedded software, you can simulate designs, generate leading-edge technology signals, and explore virtually every aspect of today's most complex signals. More than 230 software applications support 75 modulation formats and signal types, and more than 40 measurement platforms. Third, by accelerating your designs. For RF, microwave and high-speed digital designs, you can characterize and model quicker, design and share practical systems more easily, and reach first prototype and first shipment faster. And fourth, by streamlining your workflows. Our intellectual property and leadership in standards bodies today, with an eye to future leading edge technologies, such as 5G and the internet of things, becomes your intellectual power, to ensure consistent results across design, characterization, validation and manufacturing. 
Design and test engineers around the world are learning why Keysight Technologies is the number one provider of test and measurement software. The reason is downloadable expertise. Download your next insight. Get started with a 30-day free trial. Visit our website to learn more. 

譯文：
信號除錯固然重要，然而找出解決方案才是終極目標，而這涉及深掘問題核心的能力。好的工具能藉由模擬設計、創建、分析信號，及其他方法，協助您直搗問題核心。是德科技的軟體領先業界，以最有效率的方式做出最佳決策，加速設計流程，提升工作效率。是德科技的軟體不但專業，而且下載即可使用。只要用滑鼠點擊下載，彈指之間，75年來累積的數據與測試經驗全在您的股掌之上。
是德科技的實力備受業界肯定。近日，Frost與Sullivan將是德科技譽為全球測試軟體的市場先鋒，理由不外乎是德科技能夠掌握市場潛在威脅、預見客戶需求，並將知識轉化為具體的解決方案，滿足客戶期待與市場現況。是德科技產品多元，從第一次模擬到第一次出貨的每一個環節，是德科技都有專業軟體供您下載使用。此外，是德科技的產品能深入瞭解您的需求，提供您最適合的工具，準確指出設計盲點，並據此修正模型。
是德科技這款下載即可使用的專業軟體能夠幫助您解決四大關鍵問題。首先，它能為您節省時間及勞力成本，達到軟體的快速發現、安裝與自動化，讓軟體設計及儀器操作變得更簡單，以及呈現、擷取數據，經由儀器傳送到電腦再到手機。再者，它可以強化您的決策能力。透過安裝於電腦上的儀器內建軟體，您可以模擬設計、創建尖端科技信號，甚至能研究當代絕大部分的複雜信號，包括230多個應用軟體用以支援的75個協調格式、信號種類，及40多個測試平台。三者，它可以加速您的設計流程。針對RF、微波及高速數位設計，它可以加速您的產品性質評估及原型機製作，讓設計和分享實用系統變得更容易，且更迅速的交出樣品並量產。第四，它能提升您生產線的效率。我們的智慧結晶與當今在標準軟體中的領先地位，放眼未來的尖端科技，例如5G和物聯網，將全在您的手中，幫助您確保每個環節的系統穩定，無論是設計、鑑定、驗證，或是製造。
全球的設計及測試工程師都見證了是德科技的測試及量測軟體在業界首屈一指的地位，理由無非其專業度及使用便利性，只需點擊下載即可使用，現在就下載您的專業助手，立即享有30天的免費試用期。想知道更多關於是德科技軟體的資訊，請上我們的官方網站查詢。 
